



COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

N° 12345/CRP/MINTP/SG/DCI/CAO/CEA2/IE1/NRT/2025 DU 01 SEPT 2025
PORTANT PUBLICATION DU RESULTAT DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL RESTREINT N° 048/AONR/MINTP/CIPM-TERI/2025 DU 23/06/2025, EN PROCEDURE D'URGENCE POUR L'EXECUTION DES TRAVAUX D'ENTRETIEN DE LA ROUTE SIGA - BONJO - BONAMAKONG DANS LE DEPARTEMENT DU NKAM, REGION DU LITTORAL. FINANCEMENT : BUDGET DU MINTP - LIGNE FONDS ROUTIER, EXERCICE 2025.

Le Ministre des Travaux Publics communique :

Conformément aux dispositions de l'Appel d'Offres National Restreint N° 048/AONR/MINTP/CIPM-TERI/2025 du 23/06/2025 en procédure d'urgence pour l'exécution des travaux d'entretien de la route Siga - Bonjo - Bonamakong dans le Département du Nkam, Région du Littoral, le résultat de l'évaluation des offres se présente comme suit :

SOUSSIONNAIRE RETENU								
Lot	Région	Soumissionnaire	Tronçon	Linéaire (km)	Montant TTC (en chiffre) (FCFA)	Montant TTC en lettre (FCFA)	Délai (mois)	Observation
Unique	Littoral	ETIENNE ENTERPRISE	Siga-Bonjo-Bonakong	7,5	300 161 238	Trois cent millions cent soixante un mille deux cent trente huit	06	Offre moins disante
SOUSSIONNAIRE NON RETENU								
N°	Noms et Adresses					Motifs d'élimination		
1	PISHON GROUP INTERNATIONAL COMPANY LTD					- Non-conformité de la déclaration sur l'honneur - Non acceptation des clauses du marché		
2	F AND N FOMBIN ENTERPRISE					- Non-conformité de la déclaration sur l'honneur		

Le Directeur Général de l'entreprise attributaire est invité à se présenter à la Direction des Contrats du Ministère des Travaux Publics dans un délai de cinq (05) jours, à compter de la date de signature du présent communiqué, pour la souscription de son projet de marché.

Les soumissionnaires ayant postulé pour l'Appel d'Offres ci-dessus mentionné et qui n'ont pas été retenus peuvent passer sous quinzaine retirer leurs offres au secrétariat de la Commission Interne de Passation des Marchés des Travaux d'Entretien et de Réfection des Infrastructures. Passé ce délai, ces offres seront détruites.

Le présent communiqué qui tient lieu de main levée de caution de soumission pour les soumissionnaires non retenus sera enregistré et publié partout où besoin sera. /-

Yaoundé, le

01 SEPT 2025



Emmanuel NGA

RADIO/PRESS RELEASE

NO. 131 /CRP/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA2/IE1/NRT/2025 OF
TO PUBLISHING THE RESULTS OF THE RESTRICTED NATIONAL CALL FOR
TENDERS No. 048/AONR/MINTP/CIPM-TERI/2025 OF 23/06/2025, IN EMERGENCY
PROCEDURE FOR THE EXECUTION OF MAINTENANCE WORKS ON THE SIGA -
BONJO - BONAMAKONG ROAD IN THE NKAM DIVISION, LITTORAL REGION,
FINANCING: MINTP BUDGET - ROAD FUND LINE, 2025 FINANCIAL YEAR.

The Minister of Public Works hereby informs the public that:

In compliance with the provisions of Restricted National Call for Tenders No. 048/AONR/MINTP/CIPM-TERI/2025 of 23/06/2025, in emergency procedure for the execution of maintenance works on the Siga - Bonjo - Bonamakong road in the Nkam Division, Littoral Region, the result of the evaluation of bids is as follows:

SUCCESSFUL BIDDERS								
Lot	Region	Road Sections	Length (km)	Tenderer	Amount bid in figures TTC (in CFAF)	Reviewed amount in words TTC (in CFAF)	Time Frame (Months)	Comments
Single lot	Littoral	Siga - Bonjo - Bonamakong	7.5	ETIENNE ENTERPRISE	300 161 238	Three hundred million, one hundred and sixty-one thousand, two hundred and thirty-eight	06	Bids with the lowest offer

UNSUCCESSFUL BIDDERS		
S/N	Names and address	Reasons for Elimination
1	PISHON GROUP INTERNATIONAL COMPANY LTD	- Absence of Formal declaration attesting that the bidder did not abandon a contract over the past three years and is not in the list of failing companies drawn by the Ministry of Public Contracts; - Absence of proof of agreeing to the terms and conditions of the contract.
2	F AND N FOMBIN ENTERPRISE	- Absence of Formal declaration attesting that the bidder did not abandon a contract over the past three years and is not in the list of failing companies drawn by the Ministry of Public Contracts.

The General Manager of the successful enterprise shall report to the Department of Contracts of the Ministry of Public Works within five (5) days, from the date of publication of this decision, to subscribe their draft contract.

Tenderers who applied for the above Call for Tenders and were not selected may, within fifteen (15) days, withdraw their tenders at the secretariat of the Internal Tenders Board for Infrastructure Maintenance and Repair Works. Beyond this deadline, the tenders shall be destroyed.

This release, which shall constitute a release of bid bond for unsuccessful tenderers, shall be registered and published wherever need be.



Yaounde. 1 SEPT 2025

Emmanuel NGANOU